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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 13. 2. 2024 

 

 

Z A P I S N I K 
 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 31. 1. 2024, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Korene Gregor,  

Kostrevc Rado,  

Kotar Marko, 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Žibert Damjan, 

Žulič Anita.  

 
Odsotni člani občinskega sveta: Stanislava Žičkar, Gorazd Zupanc, Jernej Žnidaršič 

 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

 

Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
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Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Marja Zidarič, višja svetovalka za pravne zadeve 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• Dušan Blatnik, Savaprojekt d. d. 

• Mitja Udovč, direktor JP Komunala d. o. o. Sevnica 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik  

 

 

Župan odpre 12. redno sejo.  

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 12. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 18 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu, s tem, da se 3. točka dnevnega reda - 

Predlog sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični podelitvi v enoti urejanja prostora AB08 obravnava po skrajšanem postopku. 

Podan je tudi predlog, da se 6. 7. in 8. točka z obrazložitvami obravnavajo povezano, saj se vse 

nanašajo na metodologijo oblikovanja cen storitev javnih služb v občini Sevnica.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 12. redne seje  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 19 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 12. redne seje, s tem da 

se 3. točka dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku.  
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Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 12. redne seje  

2. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje občinskega sveta z dne 13. 12. 

2023 

3. Predlog sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča 

pri posamični podelitvi v enoti urejanja prostora AB08 (skrajšani postopek) 

4. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2023 

5. Letno poročilo o delu medobčinskega inšpektorata, skupnega prekrškovnega 

organa za leto 2023 

6. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini 

Sevnica – oskrba s pitno vodo 

7. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini 

Sevnica – odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode 

8. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini 

Sevnica – čiščenje komunalne odpadne vode 

9. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini 

Sevnica – ravnanje z odpadki 

10. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini 

Sevnica – 24 urna dežurna služba v okviru pogrebne dejavnosti 

11. Oblikovanje cene grobnine in najemnine za uporabo mrliških vežic v Občini 

Sevnica za leto 2024 

12. Predlog Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2024 

13. Poslovni načrt za leto 2024 (Komunala d.o.o. Sevnica) 

14. Predlog o dodeljevanju enkratne občinske denarne pomoči v Občini Sevnica 

15. Letni program kulture za leto 2024 

16. Letni program športa za leto 2024 

17. Prihodki iz naslova omejitve dedovanja v letu 2023 – Poročilo 

18. Poročilo o izdanih listinah Občine Sevnica v letu 2023 

19. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

20. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

21. Razno 

 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje občinskega sveta z dne 13. 12. 2023 

 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 11. redne seje občinskega sveta z dne 13. 12. 

2023.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  19 
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PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 11. redne seje občinskega sveta z dne 

13. 12. 2023. 

 

 

 

Ad 3 

Predlog sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični podelitvi v enoti urejanja prostora AB08 (skrajšani postopek) 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Jerica Lipec in Dušan Blatnik  

 

Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

Lokacijska preveritev je po novem prostorskem zakonu inštrument urejanja in načrtovanja 

prostora. Na tej zakonski podlagi je lastnik zemljišča na območju k.o. Boštanj podal pobudo za 

pričetek postopka. Izdelovalec, ki ga je izbral naročnik, je Savaprojekt d. d. iz Krškega, je 

pripravil elaborat lokacijske preveritve.  

 

Dušan Blatnik, Savaprojekt d. d.  

Gre za območje zahodno od Sevnice oziroma severno od naselja Apenik. Teren je gozdnat, 

parcela v tem trenutku ne omogoča nadomestne gradnje. Potreba investitorja je podreti 

obstoječi objekt in zgraditi novega. Pridobljena so bila vsa ustrezna soglasja, kot predvideva 

zakonodaja. Gre za individualno gradnjo, širitev proti jugu, povečanje stavbnega zemljišča za 

598 m2. Zemljišče je komunalno opremljeno, s to spremembo pa bo postalo tudi zazidljivo.  

 

Stališče odbora: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev 

obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora AB08, nanj nima 

pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog sklepa obravnava in sprejme po skrajšanem 

postopku. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega 

stavbnega zemljišča pri posamični podelitvi v enoti urejanja prostora AB08. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega 

stavbnega zemljišča pri posamični podelitvi v enoti urejanja prostora AB08. 

 

 

 

Ad 4 

Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Strlekar in Martin Cerjak. 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe (poda obrazložitev za 4. in 5. točko skupaj) 

Občina Sevnica je soustanoviteljica medobčinskega inšpektorata, skupaj z občinami Bistrica 

ob Sotli, Brežiče, Krško in Radeče. Ustanoviteljske pravice izvršujejo župani, razen, kadar gre 

za spremembo oziroma dopolnitev odloka o ustanovitvi ali zagotavljanje proračunskih sredstev 

ali pa sprejem programa varnosti, kadar je za to pristojen občinski svet. 

Medobčinski inšpektorat vsako leto pripravi predlog programa dela in letni načrt dela ter ga 

uskladi z občinsko upravo posamezne občine. Nato ob koncu tekočega leta oziroma v začetku 

naslednjega leta pripravi poročilo o izvajanju programa. Prav tako se vsako leto opravi ocena 

izvajanja občinskega programa varnosti. Občinski program varnosti temeljni strateški 

dokument, v katerem so opredeljena izhodišča za zagotavljanje varnega in kvalitetnega življenja 

prebivalcev občine. Osnovni dokument je bil sprejet 18. februarja 2009. 

 

 

Martin Cerjak, vodja SPO  

Občinski program varnosti se nanaša na delo redarstva in se opravi na podlagi izvedenih 

aktivnosti v preteklem letu, vezano je tudi na načrtovanje aktivnosti v naslednjem letu. 

Redarstvo je glede na spremenjeno kadrovsko strukturo na območju občine Sevnica izvajalo 

nadzor, zlasti na področju mirujočega prometa. Izvedlo se je 6 meritev hitrosti na dvanajstih 

lokacijah. Nadzori so potekali tudi pri sprehajalcih psov – vodenje na povodcih in čiščenje 

iztrebkov na javnih površinah. Izvajal se je nadzor nad zasedanjem javnih površin z 

neregistriranimi vozili. Izvedene so bile številne preventivne akcije, zlasti ob začetku šolskega 

leta pri vseh osnovnih šolah in posredni nadzor v času akcije Agencije za varnost prometa pri 

akcijah »Pešec«, »Kolesar« in ob dnevu invalidov. Mobilno plačevanje parkirnin Easypark, ki ga 

je sevniška občina uvedla prva v Posavju, se vedno bolj uveljavlja, nedvomno gre za pozitiven 

premik pri parkiranju v Sevnici. Število prekrškov se je v okviru večletnega povprečja rahlo 

povečalo, povečalo se je tudi število odredb za odstranitev neregistriranih vozil. Pri meritvah 

hitrosti je bilo zaznano manjše število kršitev kot v začetnem obdobju izvajanja. Prav tako ni 

bilo zaznanih ekstremih prekoračitev hitrosti. Upoštevaje pričakovanih sprememb oziroma 

varnostne situacije ter dodatnih nalog medobčinskega inšpektorata bi bilo smotrno razmisliti o 

dodatnih zaposlitvah redarjev za zagotavljanje vsakodnevnih nadzorov, vsaj v večjih občinah, 

torej v Sevnici, v Brežicah in v Krškem.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Oceno izvajanja občinskega programa varnosti za 

leto 2023. 
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Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Oceno izvajanja občinskega programa varnosti 

za leto 2023.  

 

 

Ad 5 

Letno poročilo o delu medobčinskega inšpektorata, skupnega prekrškovnega organa 

za leto 2023 

 

 

Uvodno obrazložitev podat Martin Cerjak 

 

Martin Cerjak, vodja SPO 

Letno poročilo se nanaša na vsa območja Posavja, za katera je pristojen medobčinski 

inšpektorat. Izvajali so se nadzori na področju mirujočega prometa, pa v vseh občinah skupaj 

16 meritev hitrosti na 48 lokacijah, ostali že prej omenjeni nadzori so se prav tako izvajali po 

vseh občinah. Vedno več kršitev je zaznanih na področju posegov v občinske ceste, torej 

opustitve vzdrževanja obcestnih zemljišč in razraščanje vegetacije ter na področju ravnanja z 

odpadki, nepravilno odlaganje in nepravilno ločevanje odpadkov, povečalo pa se je tudi 

zaznano število brskanj o zabojnikih za smeti, tudi v Sevnici. Glavna težava pri teh postopkih je 

neplačevanje glob in neizvršitev izvršb pri dolžnikih, ker ni mogoče posegati v njihove socialne 

transferje. Kot že rečeno, je povečan obseg pristojnosti ob enaki kadrovski strukturi, na primer 

na področju enostavnih in nezahtevnih objektov ter na področju urejanja prostora, kamor sodi 

tudi reklamiranje na kmetijskih zemljiščih, ki je tudi v pristojnosti kmetijskih inšpektorjev. Glavni 

problem pri izvajanju nadzora je, da pristojne inšpekcije v preteklih letih teh področij niso 

reševale, zato je veliko postopkov, ki se nanašajo na pretekla obdobja, zakonodaja na tem 

področju pa se ves čas spreminja, kar postopke še dodatno otežuje. Glede na število 

zaposlenih tudi v letu 2024 ni pričakovati bistvenih sprememb pri številu izvedenih nadzorov.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi sta sodelovala: Ivan Orešnik, Gregor Korene 

 

Izpostavljeno je, da je največ meritev na cestnem odseku v Križišču. Že večkrat je bilo 

povedano, da gre v tem kraju za nerazumno omejitev in nabiranje denarja. Vozniki, ki tam vozijo 

50 km/h, plačujejo kazni, ker je omejitev 40 km/h. Predlaga se, da se za ta cestni odsek vnovič 

uvede omejitev 50 km/h. Nadalje je izpostavljeno, da medobčinski inšpektorat posega v 

delovno področje policije, aktivnosti se zato podvajajo, s tem pa naraščajo tudi stroški. Tudi 

potreba po dodatnih zaposlitvah pomeni dodatne stroške. Namesto meritev hitrosti bi bilo bolj 

smiselno osredotočanje na varovanje okolja.  

Odgovorjeno je, da so lokacije meritev usklajene z občinsko upravo, medobčinski inšpektorat 

torej izvaja meritve hitrosti na vnaprej dogovorjenih lokacijah. V naselju Križišče so kršitve 

stalnica. Glede dodatnih nalog je pojasnjeno, da je medobčinski inšpektorat po novem pristojen 

tudi za nadzor nad gradnjo enostavnih objektov, kar se je izkazalo za izjemno zahtevno, je 
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ogromno objektov, ki posegajo na sosednja zemljišča, meje pa niso urejene, kar se navadno 

ugotavlja šele, ko zamenja lastnik objekta. Medobčinski inšpektorat tudi pregleduje objekte, 

namenjene oglaševanju, na tem področju je veliko število nerešenih zadev, saj prej pristojne 

inšpekcije teh zadev niso reševale. Za resno delo medobčinskega inšpektorata je nujno povišati 

število kadrov, saj so pereče tudi druge problematike, med njimi ravnanje z odpadki, pa tudi 

romska problematika. Romi so vsakodnevno v Sevnici, ob tem pa je treba povedati, da celotno 

Posavje »pokrivajo« 3 redarji in 2 inšpektorja.  

 

Predlagano je, da je podano pobudo glede spremembe omejitve hitrosti uvrsti med pobude 

članov občinskega sveta.  

 

Nadalje je izpostavljeno, da je iz poročila razvidno, da v Brežicah ni meritev hitrosti. Ali to 

pomeni, da tamkajšnja občinska uprava lokacij za meritev hitrosti ni predlagala? Izpostavljeno 

je tudi, da se lokacije meritev hitrosti v sevniški občini ponavljajo iz leta v leto. Gre torej za 

neaktivnost občinske uprave, da ne predlaga novih lokacij?  

Podan je še komentar glede kadrov: po predlogu kadrovskega načrta, ki ga je pripravila MO 

Krško, je v njihovem dvoletnem proračunu predvidena zasedba 6 redarjev tudi konec leta 2025. 

Zato se je na tem mestu težko pogovarjati o srednjeročnih spremembah na področju kadrov, 

če v dokumentih ni nič zavedeno. Občinski svet bo sedaj potrdil kadrovski načrt, kar pomeni, 

da bo ostalo samo pri besedah. Martin Cerjak je pozvan, naj se konkretno opredeli do 

kadrovskih potreb in pove, kdo bo spremenil kadrovski načrt.   

 

Odgovorjeno je, da lahko SPO samo predlaga, odločitev za povečanje kadrov pa je na strani 

ustanoviteljic. Kadrovsko okrepitev lahko predlaga tudi občinski svet posamezne občine. 

Možne spremembe so tudi ob rebalansih proračunov, mora biti pa to skupna odločitev občin 

ustanoviteljic. Odgovorjeno je še glede meritev hitrosti v Brežicah, tam se za to možnost, s 

sklepom občinskega sveta, niso odločili, kar pa se ocenjuje kot neugodno, saj je tudi v Brežicah 

nekaj kritičnih lokacij s stalnimi kršitvami, potrebe po meritvah hitrostih izražajo tudi občani 

Brežic, policija pa jih izvaja v okviru svojih možnosti. Poudarjeno je še, da se je število 

prekoračitev hitrosti na mestih meritev bistveno zmanjšalo, torej gre za pozitivni učinek.  

 

Nadalje je izpostavljeno, da občinski svet v vseh preteklih razpravah na temo SPO ni predlagal 

drugih ukrepov, kot na primer tehtanja vozil. Poudarjeno je, da je SPO dopolnilo policiji, 

predvsem na območjih, kjer policija ni toliko prisotna, saj se osredotoča na ceste višjega ranga. 

Je pa sodelovanje obeh organov, policije in SPO, prisotno, tudi na drugih področjih, na primer 

glede romske problematike. Ob tem je še poudarjeno, da je pomemben sorazmeren nadzor, 

ne preveč agresiven do občanov.  

 

Nadalje je postavljeno vprašanje glede nadzorov manj zahtevnih objektov. Ali ima SPO 

usposobljene kadre za to in katera zakonodaja je prenesla to pristojnost na SPO in na občine? 

Nadzor seveda je potreben, vendar to seveda povečuje stroške na račun občin.  

 

Odgovorjeno je, da je bilo to področje nazora dolgoletna pristojnost gradbene inšpekcije, ki pa 

teh izzivov ni reševala, saj so bile v ospredju druge prioritete. SPO se je moral v zelo kratkem 

času usposobit, udeležili so se usposabljanja, sedaj pa sodelujejo z drugimi SPO, v pomoč so 

tudi gradbeni inšpektorji. SPO nima pristojnosti za izvršbe, da bi dali neko zadevo dejansko v 

rušitev, izvajajo samo postopke, ki so opredeljeni kot upravni postopki, torej rešujejo z globami. 

Število teh zadev se ves čas povečuje, ob enem pa je država ob prenosu pristojnosti opredelila, 

da to ni povezano z nobenimi stroški, to pa enostavno ne drži.  

 

Druge razprave ni.  
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UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Letnim poročilom o delu medobčinskega 

inšpektorata, skupnega prekrškovnega organa za leto 2023.  

 

 

Ad 6 

Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – 

oskrba s pitno vodo 

 

Ad 7 

Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – 

odvajanje komunalne in padavinske vode 

 

Ad 8 

Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – 

čiščenje komunalne odpadne vode 

 

Ad 9 

Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – 

ravnanje z odpadki 

 

 

Podan je predlog, da se 6. 7. in 8. točka z obrazložitvami obravnavajo povezano, saj se vse 

nanašajo na elaborate komunalnih storitev, ki jih je dolžna zagotavljati Občina Sevnica, njeno 

izvajanje pa je preneseno na Komunalo Sevnica, ki je elaborate tudi pripravila. Predlagana je 

povezana razprava in povezan sprejem sklepov.  

 

Uvodno obrazložitev podata Jerica Lipec in Mitja Udovč  

 

Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

Komunala Sevnica je izvajalec obveznih gospodarskih javnih služb v sevniški občini. Iz 

dnevnega reda je razvidno, da gre za več storitev, od oskrbe s pitno vodo, do odvajanja 

komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode in ravnanja z 

odpadki. V nadaljevanju bodo predstavljeni izračuni pa podlagi metodologije za oblikovanje cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb.  

 

Mitja Udovč, direktor JP Komunala d. o. o. Sevnica  

Leta 2012 je bila sprejeta Uredba o metodologiji za oblikovanje cen obveznih gospodarskih 

javnih služb, občinski svet tako že več kot 10 let obravnava predlagane elaborate.  

Cena na položnici za posamezno javno storitev je sestavljena iz cene storitve, torej vodarine, 

omrežnine in pa omrežninskega dela, ki zajema glavnino stroškov najema javne infrastrukture. 

Občina Sevnica je lastnica vse javne komunalne infrastrukture, Komunala Sevnica pa to 

infrastrukturo najema.  

Komunala Sevnica je upravljavec javnih vodovnih sistemov v občini, opravlja tudi nadzor nad 

kvaliteto pitne vode na zasebnih sistemih, ki oskrbujejo 50 prebivalcev ali več, oziroma kadar 

je poraba večja od 10 kubikov na dan. V vodarino so vključeni stroški distribucije in priprave 

vode. V lanskem letu je bila predlagana cena za oskrbo s pitno vodo s strani občinskega sveta 

korigirana, vendar zaradi tega ni prišlo do večjih izgub, tudi zaradi bolj deževnega poletja. Kljub 

temu pa je letos predlagano povišanje, konkretno 6 centov na kubik vode, ki je dobavljena do 

uporabnika. Cene električne energije, ki je nujna za dobavo vode, so še vedno visoke. 
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Omrežnina ni krita z občinsko subvencijo, torej celoten strošek najemnine prevzema končni 

uporabnik. V naslednjem letu se bodo na omrežje priklapljali novo zgrajeni vodovodni odseki, 

kar bo v prihodnosti vplivalo na ceno omrežnine. Takrat bo tudi priložnost za morebitne 

pogovore o subvencijah.  

Komunala Sevnica upravlja tudi z javnimi kanalizacijskimi sistemi. Sevnica, Boštanj in Log so 

povezani v največji kanalizacijski sistem v enotni aglomeraciji. V Sevnici je priključenost na 

kanalizacijski sistem in čistilno napravo 80 odstotna. Glede na trende cen električne energije 

lahko pričakujemo manjši vpliv na ceno čiščenja odpadnih vod.  

Največje povišanje cen je zaznati na področju ravnanja z odpadki. Povišanje cene storitev 

zbiranja in obdelave komunalnih odpadkov je posledica naraščanja stroškov dela, povečujejo 

pa se tudi same količine odpadkov. Za prevzem in obdelavo mešanih komunalnih odpadkov, ki 

je posebej urejeno področje, je Komunala Sevnica izvedla javno naročilo, cena pa je bila glede 

na pretekle občutno višja.  

Na vzorčnem izračunu za povprečno mesečno položnico za štiričlansko družino, ki koristi vse 

komunalne storitve, bo povišanje znašalo 1,1 evra na osebo na mesec z vključenim davkom na 

dodano vrednost.  

 

 

Stališče odbora (za 6., 7. in 8. točko skupaj) 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval elaborate o oblikovanju cen izvajanja storitev javne 

službe v občini Sevnica: oskrba s pitno vodo, odvajanje komunalne in padavinske vode, 

čiščenje komunalne odpadne vode in ravnanje z odpadki. Občinskemu svetu predlaga, da 

elaborate obravnava in sprejme.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi je sodeloval Tomaž Lisec. 

 

Izpostavljena je izražena potreba po večjem obsegu vzdrževalnih del na kanalizacijskem 

omrežju in postavljeno vprašanje, ali ima Komunala Sevnica izdelano analizo glede stanja 

kanalizacijskega sistema in ali so predvidena tudi dodatna sredstva iz občinskega proračuna, 

da to ne bremeni samo plačnikov položnic. 

 

Odgovorjeno je, da je v občinskih poslovnih knjigah vsa infrastruktura popisana, izdeluje se tudi 

kataster. Komunala ima popise kritičnih območjih, obstajajo odseki, ki so potrebni posodobitve. 

Ob tem je poudarjeno, da država v zadnjem obdobju sofinancira zgolj izgradnje novih odsekov 

kanalizacije s priključevanjem novih uporabnikov, ne pa tudi obnove in vzdrževanja obstoječe. 

 

Nadalje je izpostavljeno, da je najemnina za uporabo kanalizacijskega sistema predstavlja 

manjši del za razvoj kanalizacijskega sistema, s temi sredstvi se predvsem izvajajo prenove in 

ureditve obstoječih kanalizacij. Poglavitni vir financiranja je torej občinski proračun, pa tudi 

evropska sredstva, sredstva, ki se pridobijo v okviru programa za razvoj regij. Tudi v letošnjem 

predlogu proračuna je predvidena ureditev kanalizacijskega sistema v Loki. Delež sanacije 

kanalizacij se izvede tudi v sklopu drugih programov, kot denimo obnove cest, gradnje drugih 

objektov, posegi v železniško progo ipd. Nadalje so izpostavljena še posamezni odseki 

kanalizacijskega omrežja, kjer je bila kanalizacija delno zgrajena, na različne načine, s tem 

Komunala Sevnica še ne upravlja v celoti. Podobno kot pri vodovnih sistemih, Komunala 

Sevnica postopoma in s prehodnimi obdobji v upravljanje prevzema tudi kanalizacijske sisteme,  

 

PREDLOGI SKLEPOV (za 6., 7., in 8. točko skupaj).  
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SKLEP 1:  

Občinski svet Občine Sevnica je na podlagi obravnave Elaborata o oblikovanju cene izvajanja 

storitev javne službe v občini Sevnica – oskrba s pitno vodo, Elaborata o oblikovanju cene 

izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica – odvajanje komunalne in padavinske odpadne 

vode, Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica – čiščenje 

komunalne odpadne vode in Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v 

občini Sevnica – ravnanje z odpadki sprejel sklep o potrditvi elaboratov in cen oskrbe s pitno 

vodo, odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode 

ter ravnanja z odpadki v občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica je na podlagi obravnave Elaborata o oblikovanju cene 

izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – oskrba s pitno vodo, Elaborata o  

oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – odvajanje komunalne 

in padavinske odpadne vode, Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne  

službe v Občini Sevnica – čiščenje komunalne odpadne vode in Elaborata o oblikovanju  

cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – ravnanje z odpadki sprejel sklep  

o potrditvi elaboratov in cen oskrbe s pitno vodo, odvajanja komunalne in padavinske 

odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode ter ravnanja z odpadki v Občini 

Sevnica 

 

SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, 

odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode ter 

ravnanja z odpadki v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo,  

odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode  

ter ravnanja z odpadki v Občini Sevnica. 

 

Ad 10 

Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – 

24-urna dežurna služba v okviru pogrebne dejavnosti 
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Uvodno obrazložitev poda Mitja Udovč. 

 

Mitja Udovč, direktor JP Komunala d. o. o. Sevnica  

Pogrebna in pokopališka služba sta dve ločeni dejavnosti, ki imata skupno zakonodajo, ena od 

služb je vezana na enotno metodologijo določanja cen, druga pa je komercialne narave. 24-

urna dežurna služba je obvezna gospodarska javna služba, ki jo mora na svojem območju 

zagotavljati občina. Skladno s tem Komunala Sevnica to službo zagotavlja 24 ur na dan, 365 

dni v letu za celotno območje občine. Ko nastopi smrt, po pokojnika pride dežurna pogrebna 

služba in ga pripelje do hladilnih prostorov. Vsi nadaljnji postopki so stvar pogrebne dejavnosti, 

svojci lahko izvajalca pogreba izberejo na trgu. Za 24-urno dežurno službo se torej za izračun 

cene uporablja predpisana metodologija. Predlagana cena je nespremenjena in sicer znaša 

240,99 evra. Ta strošek je vključen v ceno pogreba, izvajalec pogreba jo torej vključi v svojo 

končni račun za storitev.  

 

Namen plačevanja grobnin je pokrivanje stroškov za vzdrževanje pokopališč. Prehaja se na 

ročno pletje, ker zakonodaja prepoveduje uporabo herbicidov. Na tem področju ni predpisana 

metodologija, je pa bil vseeno pripravljen elaborat. Tudi cena grobnine za enojni, dvojni in   

žarni grob ostaja enaka kot v lanskem letu, najemniku pa se zaračuna enkrat letno. V sevniški 

občini je 4072 najemnikov grobov, evidence se še dopolnjujejo. Z letom 2023 Komunala 

Sevnica upravlja z devetnajstimi pokopališči, saj je pokopališče na Rožnem, skladno s krajevno 

pristojnostjo, sedaj v upravljanju Mestne občine Krško.  

 

Stališče odbora (za 9. in 10. točko skupaj): 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

gospodarske javne službe izvajanja 24-urne dežurne službe v okviru pogrebne dejavnosti in 

občinskemu svetu predlaga, da elaborat obravnava in sprejme. Obravnaval je tudi predlog 

oblikovanja cene grobnin in najemnine za uporabo mrliških vežic za leto 2024, občinskemu 

svetu predlaga, da ga obravnava in sprejme.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je na podlagi obravnave Elaborata o oblikovanju cene izvajanja 

storitev javne službe v Občini Sevnica – 24 urna dežurna služba v okviru pogrebne dejavnosti 

sprejel sklep o potrditvi elaborata in cene storitev 24-urne dežurne službe v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je na podlagi obravnave Elaborata o oblikovanju cene 

izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – 24 urna dežurna služba v okviru pogrebne 

dejavnosti sprejel sklep o potrditvi elaborata in cene storitev 24-urne dežurne službe v Občini 

Sevnica. 
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Ad 11 

Oblikovanje cene grobnine in najemnine za uporabo mrliških vežic v Občini Sevnica za 

leto 2024 

 

Uvodna obrazložitev je bila podana pri prejšnji točki, zato je predlagan sklep: 

 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o potrditvi cene grobnine in najema mrliških 

vežic v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o potrditvi cene grobnine in najema 

mrliških vežic v Občini Sevnica. 

 

 

Ad 12 

Predlog Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2024 

 

Uvodno obrazložitev podata župan in mag. Vlasta Marn 

 

Srečko Ocvirk, župan 

Na pretekli seji je bila opravljena zelo široka razprava o predlogu proračuna. Na podlagi 

razprave in na glede nova dejstva so se uskladile oziroma dopolnile številne postavke znotraj 

proračuna. V proračun so bili vneseni presežki lanskega leta, dodani so bili tudi novi projekti, 

za katere so vneseni točnejši podatki, tudi glede sofinanciranja. Korigirana je bila postavka za 

vzdrževanje cest, za kar je bila izražena velika potreba. Predlagani projekti so v veliki meri 

usmerjeni v dolgoročno načrtovanje razvoja lokalne skupnosti – sredstva za pripravo projektne 

dokumentacije, za pridobivanje zemljišč in za zagotavljanje pogojev za uvedbo projektov.  

Proračun je bil obravnavan na delovnih telesih občinskega sveta. Prejet je bil amandma s strani 

svetniške skupine SDS, zaradi novih podatkov je bil oblikovan tudi amandma s strani občinske 

uprave glede prometa z zemljišči. Usklajen amandma je podan na klop.  

 

mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance  

Vse spremembe so navedene v gradivu. Predlog odloka proračuna torej zajema prihodke v 

višini 23.659.000,42 evrov, odhodki pa 25.795.000,95 evrov. Za zadolževanje bo namenjeno 

1.940.000 evrov. Za odplačilo dolga, preteklih kreditov in novega kredita bo namenjeno 

1.270.000 evrov. Predlog proračuna je uravnotežen, upoštevan je presežek preteklega leta. 

Skladno s poslovniškimi določbami je amandma svetniške skupine SDS uravnotežen in 

natančno opredeljen, zato je jasno razvidno, kaj je njegov cilj. Enako velja za amandma župana, 

promet z zemljišči je v načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem opredeljen. Skupen 

amandma je dober kompromis obeh predlaganih amandmajev, zasleduje oba cilja.   

 

 

Stališča odborov: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 
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Odbor za okolje in prostor je sprejel stališče, da se predlog Odloka o proračuna Občine Sevnica 

za leto 2024 v navedeni obliki posreduje v obravnavo in sprejem Občinskemu svetu Občine 

Sevnica. 

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je sprejel stališče s predlogom Odloka o proračunu 

Občine Sevnica za leto 2024. Nanj nima pripomb in ga podpira navedeni obliki, posreduje ga 

v sprejem Občinskemu svetu Občine Sevnica. 

 

Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog odloka o proračunu Občine Sevnica za 

leto 2024 za področje družbenih dejavnosti, nanj nima pripomb in ga v predloženi obliki 

posreduje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  

 

Rok Petančič, predsednik Odbora za finance in proračun 

Odbor za finance je obravnaval predlagano gradivo Odloka o proračunu Občine Sevnica za 

leto 2024, z njim se strinja, predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 

Predsednik doda, da so na odboru opravili zelo temeljito in vsebinsko razpravo. Podani so bili 

predlogi za spremembe in usmeritve v prihodnje, predlog pa ni bil čisto soglasno sprejet.  

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Tanja Novšak, Tomaž Lisec, Rado Kostrevc, Ivan Orešnik, Rok 

Petančič, Marko Kotar 

 

Izražena je podpora povišanju sredstev za šport in kulturo, hkrati je izpostavljeno, da se bo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo pri predlogu proračuna za leto 2025 zavzel za povišanje 

sredstev za gospodarstvo in kmetijstvo.  

 

Nadalje je izražena zahvala občinski upravi za podane opredelitve do pobud in predlogov, ki so 

bili podani na razpravi na prejšnji seji. Določeni odgovori so zelo konkretni, drugi pa nimajo 

veliko vsebine. Predlogi in pobude bodo uvrščeni na seznam, kjer se zbirajo že od leta 2002. 

Poudarjeno je, da (ne)realizacija podanih predlogov ni zgolj stvar občinske uprave, na državni 

ravni se uradniki izgovarjajo na poplave, posledično ni razpisov, saj se na posameznih 

ministrstvih projektna dokumentacija sploh ne pripravlja, evidentno je s poplavami ukvarjajo 

tudi takšna ministrstva, ki z njimi nimajo neposredne povezave. Dejstvo pa je, da mora občinska 

uprava opraviti svoj delež nalog. Premalo aktivnosti, vsebine in tudi financ se namenja 

dokumentacijskemu delu za projekte. Izraženo je upanje, da občinska uprava v sodelovanju s 

člani občinskega sveta v letu 2024 pripravila dokumentacijo in idejne zasnove, kar bo v 

prihodnosti omogočilo hitro in uspešno prijavo za državne razpise. Nadalje je še izraženo 

upanje, da se bodo večji načrtovani projekti v letu 2024 dejansko tudi izvedli, saj projekti 

prinašajo pomemben razvoj. Nato je izraženo še, da je višina sredstev za Krajevno skupnost 

Boštanj premajhna, hkrati pa je toliko bolj bogat kadrovski načrt Občine Sevnica, saj se število 

zaposlenih iz 32 povišuje na 34.  

 

Odgovorjeno je, da v kadrovskem načrtu niso vedno vsa delovna mesta zasedena, torej se 

število delovnih mest ne povečuje. Nato je še izpostavljeno, da se na posameznih postavkah 

tekom leta zgodijo investicije, sorazmerno število investicij pa nikoli ni enako za vse krajevne 

skupnosti. Večji projekti imajo zelo visoko prioriteto, aktivnosti se že izvajajo. Izpostavljeno je 

še razmerje med občino in državnimi institucijami. Vse več nalog občine prevzemajo v imenu 

države, na primer projektiranje za projekte, ki so v pristojnosti DRSI ali DRSV. V praksi to 



  

 
14 

pomeni, da mora Občina Sevnica v celoti financirati pripravo projektne dokumentacije za 

projekt v državni pristojnosti, če želi, da bo na neki točki izveden.   

 

Nadalje je povedano, da je na Odboru za družbene dejavnosti potekala živahna razprava glede 

proračuna, glasovali so zadržano. Pozdravljen je amandma za povečanje financiranja kulture in 

športa. Izpostavljeno je bilo, da bo v prihodnje za ti dve področju potrebno nameniti več 

pozornosti. Tudi ne izrekanje podpore proračunu v prvi obravnavi je dovolj zgovorno samo 

zase in nakazuje na to, da se bo v prihodnje potrebno še bolj temeljito pogovoriti o prioritetah 

in morebitnih spremembah nekaterih usmeritev, za katere se izkazuje, da niso uresničljive, tak 

primer je sevniški stadion.  

 

Pozdravljena je umestitev ureditve igrišča pri OŠ Milana Majcna Šentjanž v proračun. Ob tem 

so podana naslednja vprašanja: kdaj se načrtuje konkretna izvedbena faza, ali se pričakujejo 

kakšni problemi? Izpostavljeno je tudi vprašanje gradnje novih mostov v Krmelju – ali je 

pravnomočno gradbeno dovoljenje že pridobljeno?  

 

Odgovorjeno je, da za igrišče v Šentjanžu ni nobenih ovir, tudi glede zemljišč ne. Gradnja novih 

mostov bo pričeta v kratkem.  

 

Nadalje je bilo povedano, da je bila na Odboru za finance in proračun res konkretna razprava. 

Občinski proračun je seveda vselej kompromis, tehnična priprava in struktura proračuna je 

ustrezna, je pa problematična vsebina. V preteklosti že zastavljeni projekti, med njimi stadion, 

kulturna dvorana, ureditev starega mestnega jedra, ureditev poslovnih con in ostalega – v 

proračunu za leto 2024 za te vsebine ni vidnega koraka naprej. Za mesto Sevnica je 

načrtovanih premalo projektov, NRP pa je zgolj seznam želja. Občina Sevnica bi morala biti bolj 

ambiciozna.  

 

Odgovorjeno je, da so nekateri projekti v takih fazah, ko lahko Občina Sevnica reagira glede 

na dogajanje. Sredstva za odkup zemljišč za kulturno dvorano so zagotovljena. Načrtuje se 

sprememba urbanistične zasnove mesta. Opremljanje poslovnih con Občina Sevnica opravlja 

v sodelovanju z investitorji, na podlagi pogodb o komunalnem opremljanju, kar ni vneseno sam 

predlog proračuna. Delno opremljanje poslovnih con je sicer vključeno v proračun, med njimi 

so poslovna cona na Blanci, v Krmelju in na Radni, ker se projektira krožno krožišče za potrebe 

DRSI. NRP je namenoma širše zastavljen od zmožnosti, saj to omogoča prijavo na razpise, tak 

primer je projekt Po Jurkovih poteh, v okviru katerega je posodobljena okolica Tončkovega 

doma na Lisci. Tudi parkirišča niso v celoti v pristojnosti Občine Sevnica, saj za parkirišča na 

zasebnih površinah, to je denimo v večstanovanjskih naseljih, ne more poskrbeti, saj ni njihova 

lastnica. Poudarjeno je, da projekt prenove železniške postaje v Sevnici predvideva ureditev 

večjega števila parkirnih mest.  

 

Izpostavljeno je, da mora biti glasovanje za proračun in amandma ločeno, saj proračunu ne bo 

izražena podpora, amandmaju pa. Nato je podana še pobuda, da se predlog proračuna 

obravnava vsaj 2 meseca prej. Ob tem je še izpostavljeno, da je prihodkovni strani potreben 

večji pogum, saj ob tem, ko ima Sevnica sedaj kar dva poslanca, pridobitev dodatnih sredstev 

s strani države ne bi smel biti problem. Nadalje je še izraženo neodobravanje, da skupina GEN, 

ki upravlja krško nuklearko, namenja sredstva za družbene aktivnosti za občine oziroma 

društva, ki so zelo oddaljena, za domača, tudi sevniška, pa ne. Problematično je, da Občini 

Sevnica ne pripada odškodnina zaradi proizvajanja jedrske energije v njeni neposredni 

soseščini, saj bi ta sredstva lahko veliko pripomogla k razvoju domačega športa. Potrebno bo 

jasno sporočilo državi, da ne more določati predpisov, ki nimajo realne veze z življenjem. 

Predlogu proračuna ni izražena podpora.  
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Podan je komentar, da se pričakuje, da bodo pripravljavci projekta JEK 2 posavskim občinskim 

svetom v kratkem predstavili projekt. Takrat bo priložnost za razpravo, tudi glede podpiranja 

družbenih dejavnosti na območju, ki je neposredni bližini jedrskega objekta.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLAGANI SKLEPI: 

SKLEP 1 – amandma: 

V splošnem delu proračuna, A bilanci prihodkov in odhodkov, se zviša višina načrtovanih  

prihodkov na podkontu 722100 – prihodki od prodaje stavbnih zemljišč tako, da znaša 

290.129,12 EUR. Povečanje znaša 210.129,12 EUR. 

 

V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 4001 – Občinska uprava - Splošna služba, se 

na PP 16460 – Nakup zemljišč, kvota na podkontu 420600 – Nakup zemljišč, projektu OB110-

12-0083 NAKUP ZEMLJIŠČ poveča za 194.355,56 EUR, tako da znaša  nova skupna 

načrtovana vrednost 354.355,56 EUR. 

 

V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 4004 - Oddelek za družbene dejavnosti  se v 

okviru področja proračunske porabe 18 KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE v 

okviru glavnega programa 1803 Programi v kulturi v okviru podprograma 18039003 

Ljubiteljska kultura povečajo sredstva na PP 18411/podkontu 412000 za 22.000,00 EUR, tako 

da znašajo 92.000,00 EUR. 

 

V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 4004 - Oddelek za družbene dejavnosti se v 

okviru področja proračunske porabe 18 KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE v 

okviru glavnega programa 1805 Šport in prostočasne aktivnosti v okviru podprograma 

18059001 Programi športa povečajo sredstva na PP 18420/podkontu 412000 za 10.000,00 

EUR, tako da znašajo 196.000,00 EUR. 

 

V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 3000 - Župan sev okviru področja 

proračunske porabe 23 INTERVENCIJSKI PROGRAMI IN OBVEZNOSTI v okviru glavnega 

programa 2303 Splošna proračunska rezervacija zmanjša podprogram 23039001 Splošna 

proračunska rezervacija za 16226,44 EUR, tako da znaša 133.773,56 EUR. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

 

SKLEP 2 – usklajenost proračuna in sprejem odloka: 

 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel proračun Občine Sevnica za leto 2024 in Odlok o 

proračunu Občine Sevnica za leto 2024. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  12 
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PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 3 - načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem: 

Občinski svet je sprejel Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 

2024, ki zajema Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sevnica za leto 2024 in 

Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2024. Pridobivanje 

nepremičnega premoženja se načrtuje v orientacijski vrednosti 333.101,05 EUR, razpolaganje 

z nepremičnim premoženjem pa se načrtuje v orientacijski vrednosti 278.252,66 EUR.  

 

V primeru spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni bilo mogoče določiti ob pripravi načrta 

ravnanja iz 1. člena tega sklepa ali ob nepredvidenih okoliščinah na trgu, ki narekujejo hiter 

odziv, se lahko sklepajo pravni posli, ki niso predvideni v veljavnem načrtu ravnanja z 

nepremičnim premoženjem. Skupna vrednost poslov iz prejšnjega odstavka lahko znaša največ 

20 % skupne vrednosti načrtov iz prejšnjega člena, to je največ 122.270,74 EUR. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  16 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 4 – program prodaje finančnega premoženja: 

Občinski svet je sprejel Program prodaje finančnega premoženja Občine Sevnica za leto  2024. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 5 – denarna pomoč za novorojence: 

Občinski svet je sprejel Sklep o višini enkratne pomoči ob rojstvu otroka v Občini Sevnica  

v letu 2024, ki znaša 400 EUR. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 1 – amandma: 

V splošnem delu proračuna, A bilanci prihodkov in odhodkov, se zviša višina načrtovanih  

prihodkov na podkontu 722100 – prihodki od prodaje stavbnih zemljišč tako, da znaša 

290.129,12 EUR. Povečanje znaša 210.129,12 EUR. 
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V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 4001 – Občinska uprava - Splošna 

služba, se na PP 16460 – Nakup zemljišč, kvota na podkontu 420600 – Nakup zemljišč, 

projektu OB110-12-0083 NAKUP ZEMLJIŠČ poveča za 194.355,56 EUR, tako da znaša  

nova skupna načrtovana vrednost 354.355,56 EUR. 

 

V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 4004 - Oddelek za družbene dejavnosti  

se v okviru področja proračunske porabe 18 KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE 

ORGANIZACIJE v okviru glavnega programa 1803 Programi v kulturi v okviru 

podprograma 18039003 Ljubiteljska kultura povečajo sredstva na PP 18411/podkontu 

412000 za 22.000,00 EUR, tako da znašajo 92.000,00 EUR. 

 

V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 4004 - Oddelek za družbene dejavnosti 

se v okviru področja proračunske porabe 18 KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE 

ORGANIZACIJE v okviru glavnega programa 1805 Šport in prostočasne aktivnosti v 

okviru podprograma 18059001 Programi športa povečajo sredstva na PP 

18420/podkontu 412000 za 10.000,00 EUR, tako da znašajo 196.000,00 EUR. 

 

V posebnem delu proračuna, v finančnem načrtu 3000 - Župan sev okviru področja 

proračunske porabe 23 INTERVENCIJSKI PROGRAMI IN OBVEZNOSTI v okviru glavnega 

programa 2303 Splošna proračunska rezervacija zmanjša podprogram 23039001 

Splošna proračunska rezervacija za 16226,44 EUR, tako da znaša 133.773,56 EUR. 

 

SKLEP 2 – usklajenost proračuna in sprejem odloka: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel proračun Občine Sevnica za leto 2024 in Odlok 

o proračunu Občine Sevnica za leto 2024. 

 

SKLEP 3 - načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem: 

Občinski svet je sprejel Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za 

leto 2024, ki zajema Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sevnica za 

leto 2024 in Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 

2024. Pridobivanje nepremičnega premoženja se načrtuje v orientacijski vrednosti 

333.101,05 EUR, razpolaganje z nepremičnim premoženjem pa se načrtuje v orientacijski 

vrednosti 278.252,66 EUR.  

 

V primeru spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni bilo mogoče določiti ob pripravi 

načrta ravnanja iz 1. člena tega sklepa ali ob nepredvidenih okoliščinah na trgu, ki 

narekujejo hiter odziv, se lahko sklepajo pravni posli, ki niso predvideni v veljavnem 

načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem. Skupna vrednost poslov iz prejšnjega 

odstavka lahko znaša največ 20 % skupne vrednosti načrtov iz prejšnjega člena, to je 

največ 122.270,74 EUR. 

 

SKLEP 4 – program prodaje finančnega premoženja: 

Občinski svet je sprejel Program prodaje finančnega premoženja Občine Sevnica za leto  

2024. 

 

SKLEP 5 – denarna pomoč za novorojence: 

Občinski svet je sprejel Sklep o višini enkratne pomoči ob rojstvu otroka v Občini Sevnica  

v letu 2024, ki znaša 400 EUR. 
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Ad 13 

Poslovni načrt za leto 2024 (Komunala d. o. o. Sevnica) 

 

Uvodno obrazložitev podata Srečko Ocvirk in Mitja Udovč  

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

Po sprejetju proračuna se lahko obravnava poslovni načrt za javno podjetje Komunala d. o. o. 

Sevnica, ki ga je Občina Sevnica ustanovila za opravljanje javnih storitev s področja komunalnih 

dejavnosti. Pomembno je, da so komunalne storitve opravljene in kakovostno izvedene. 

Komunala Sevnica izvaja tudi tržne dejavnosti, vendar je z njimi omejena na območje občine. 

V poslovnem načrtu je opredeljeno tako samo poslovanje podjetja kot tudi obvladovanje 

različnih tveganj, ki jim je podjetje izpostavljeno. 

 

Mitja Udovč, direktor JP Komunala d. o. o. Sevnica  

Poslovni načrt je bil predhodno obravnavan na nadzornem svetu, kjer je bila prav tako 

opravljena razprava. Na področju tržnih dejavnosti so se prihodki povečali, Komunala Sevnica 

je uspešno izvedla dva projekta večjega obsega, investicije v hidravlične izboljšave 

vodovodnega omrežja na območju celotne občine in širitev kanalizacijskega sistema v Sevnici. 

Podjetje je tako dve leti zaporedoma preseglo čiste prihodke v višini 8 milijonov evrov, ima pa 

tudi več kot 50 zaposlenih. S tem se je Komunala Sevnica uvrstila med srednje velika podjejta, 

s čimer je postala subjekt javnega interesa, kar prinaša dodatne naloge, aktivnosti in 

poglobljene revizije.  

Načrt za leto 2024 se v okviru opravljanja 11 gospodarskih služb osredotoča na kontinuirano 

zagotavljanje kvalitetne pitne vode, v upravljanju je veliko vodnih virov in kar 9 globinskih vrtin. 

Analize pitne vode, izvedene lani na vseh vodovodnih sistemih, so bile zadovoljive. Načrtuje se 

dokončanje filtrirne naprave v Glaviškem potoku, potekajo priprave na dolgotrajna sušna 

obdobja, vključno z uvajanjem dodatnih vodnih virov. Projekt povezovanja novih uporabnikov 

s vodovodnim sistemom se uspešno izvaja, največje naselje, ki bo priključeno, je Šentjanž. Na 

področju kanalizacije se načrtuje obnova in priključitev novih uporabnikov. Pričakujejo se tudi 

kohezijska sredstva za nadaljnje projekte. Agencija za energijo potrjuje cene distributerjem 

plinovodnih sistemov za triletna obdobja, kar lahko povzroči težave. Na področju plinovoda se 

pričakuje negativni rezultat. Naše aktivnosti vključujejo tudi skrb za okolje, vključno z 

odvajanjem in čiščenjem odpadnih voda ter zmanjševanjem odpadkov. Načrtuje se širitev 

ločenega zbiranja odpadne embalaže ter nadaljnje izboljšanje učinkovitosti rastlinskih čistilnih 

naprav. Cilj je zmanjšati količino mešanih komunalnih odpadkov zaradi visokih stroškov 

obdelave. Predvidena je tudi dobava novega cestnega pometača.  

Pričakuje se okoli 8 milijonov prihodkov in slabih 8 milijonov stroškov, načrtuje se okoli 50.000 

evrov dobička. Komunala Sevnica se zaveda pomena transparentnosti in sodelovanja z občani 

ter institucijami, cilj je zagotoviti kakovostne storitve in zadovoljstvo uporabnikov. Celoten 

poslovni načrt temelji na skrbnem načrtovanju in izvajanju projektov, kar je ključno za 

učinkovito delovanje Komunale Sevnica tudi v prihodnosti. 

 

Župan odpre razpravo.  

V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Tanja Novšak, Janez Kukec, Brigita Karlovšek 

 

Podana je pobuda na temo odpadkov. Pri ekoloških otokih, ki niso ograjeni, ljudje puščajo smeti 

izven zabojnikov. V lanskem letu so bili otoki v Naselju heroja Maroka ograjeni, ta praksa bi se 

lahko razširila tudi na druga območja. K temu bi se lahko pristopilo tudi v okviru skupnega 

projekta med sosednjimi občinami, ki se srečujejo s podobnimi težavami.  

 

Odgovorjeno je, da je odlaganje smeti tudi stvar posameznikove kulture. Težave so zaznane 

predvsem na območjih, kjer je veliko vikendov in zidanic.  
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Izraženo je strinjanje glede kulture, hkrati pa postavljeno vprašanje ali je morda premalo 

zabojnikov glede na število prebivalcev ali je morda težava v tem, da se premalokrat praznijo. 

Ekološki otok pri občinski stavbi je denimo tak primer, saj tam smeti odlagajo vsi prebivalci 

starega mestnega jedra, zabojniki so ves čas polni in okoli je nesnaga.  

 

Odgovorjeno je, da so bile na nekaterih otokih že dodane posode, ponekod je zaznan problem 

slabšega ločevanja. Tako povišanje števila posod kot povečanje frekvence odvozov bi v 

nekaterih primerih lahko rešilo problem.  

 

Nadalje so izpostavljena črna odlagališča v gozdovih. V preteklosti je bilo izvedenih veliko akcij, 

vendar jih je ponekod še vedno zaznati. Eno takšno je v gozdu v Spodnjih Vodalah, zato je 

podana pobuda, da naj se odstrani. Odgovorjeno je, da Komunala Sevnica prejema različne 

pobude, med drugim so v lanskem letu na pobudo krajana, ki je sodeloval v akciji Radia 1, 

odstranili odlagališče avtomobilskih gum na Studencu, ki so v gozdu ostale še iz časa dirk. 

Stroške je pokril Radio 1.  

 

Nato je postavljeno še vprašanje, ali bodo še kdaj izvedene večje čistilne akcije, ki so potekale 

v obdobju, ko je potekala nacionalna akcija Očistimo Slovenijo. Predlaga se izvedba lokalne 

čistilne akcije dvakrat letno.  

 

Podana je zahvala za pobudo, odgovorjeno pa je, da Komunala Sevnica sodeluje pri vsakoletni 

čistilni akciji, ki jo organizira Turistična zveza Občine Sevnica, odzivajo se tudi na čistilne akcije, 

ki jih predlagajo posamezna društva ali pa se izvajajo v okviru posameznih krajevnih skupnosti. 

V spomladanskem času bodo čistilne akcije znotraj krajev zagotovo izvedene, Komunala 

Sevnica bo predlagala, da se akcijo izvede tudi v jesenskem času.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala d.o.o. 

Sevnica za leto 2024  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala d.o.o. 

Sevnica za leto 2024. 

 

 

Ad 14 

Predlog o dodeljevanju enkratne občinske denarne pomoči v Občini Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar.  

 

Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti  
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Občina Sevnica je kot lokalna skupnost pristojna za varstvo oseb, družin in socialno ogroženih 

občanov, katerim je enkratna občinska denarna pomoč tudi namenjena. Občina Sevnica je 

občinsko denarno pomoč skladno z zakonodajo dolžna zagotavljati, lahko pa za to področje 

sprejme lasten akt, ki mu nato sledi. V letu 2006 je bil sprejet Pravilnik o dodeljevanju socialne 

pomoči v občini Sevnica, ki je bil nato spremenjen v letu 2013. V tem obdobju je bilo prejetih 

več predlogov za spremembe, na osnovi sprejemanja vlog in na osnovi trenutne ekonomske 

situacije v državi. Pripravljen je predlog odloka, ki vsebuje nekaj tehničnih in nekaj vsebinskih 

sprememb. Po novem se občinska denarna pomoč ne bo namenjala za plačilo starih položnic 

oziroma za poplačilo dolgov iz preteklih let, plačilu opominov ali izvršb, razen v primeru, da gre 

za neporavnane dolgove do Občine Sevnica oziroma javnih zavodov in podjetja, katerih 

ustanoviteljica je. Najpogostejši zapadli dolgovi so plačila vrtca ali najemnine. Predvidena 

sprememba je tudi drugačna opredelitev upravičencev. Po novem predlogu bodo do občinske 

denarne pomoči upravičeni posamezniki in družine, ki imajo najmanj 6 mesecev prijavljeno 

stalno bivališče v občini in na območju občine tudi dejansko prebivajo. V povprečju za občinsko 

denarno pomoč zaprosi okoli 120 upravičencev, njihovo število se sicer povečuje. Povečuje pa 

se tudi število prosilcev, ki niso državljani RS. Teh je med 8 do 10 odstotkov. Tretja sprememba 

pa je, da se bodo pri odmeri višine pomoči upoštevali vsi prihodki in prejemki vlagatelja in 

njegovih družinskih članov, s katerimi živijo v skupnem gospodinjstvu in so jih prejeli v zadnjih 

treh mesecih. To je bilo upoštevano tudi sedaj, vendar ni bilo natančno opredeljeno v pravilniku. 

Po novem je določeno, da se enkratna občinska pomoč lahko odobri do višine največ 600 

evrov. V preteklosti se je dogajalo, da so bili izplačani precej višji zneski, tudi 2.000 evrov. 

Poprečno izplačilo za samsko osebo je bilo do sedaj 300 evrov, za družino pa 600 evrov. 

Dopušča se povišanje najvišjega zneska na 1.200 evrov, v izrednih okoliščinah. Spreminja se 

tudi obrazec oziroma sama vloga. Ob tem je potrebno poudariti, da gre pri občinski enkratni 

pomoči za vsakoletne prosilce, kar 80 % je takšnih prosilcev, ki pa so hkrati že upravičeni do 

socialnih transferjev Centra za socialno delo. Na mestu je vprašanje, ali gre za učinkovit ukrep. 

Ne glede na to, so v proračunu za enkratno občinsko denarno pomoč zagotovljena sredstva v 

višini 35.000 evrov.  

 

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Gregor Korene, Rok Petančič 

 

Izražen je pomislek glede neporavnanih dolgov. Lahko pride do izkoriščanja, izigravanja 

sistema. Je pa izraženo strinjanje glede roka za stalno bivanje, predlagano je tudi podaljšanje 

na 12 mesecev, če je glede na podatke centra za socialno delo ali upravne enote te podatke 

dejansko mogoče preveriti.  

 

Nadalje je izraženo strinjanje za podaljšanje na 12 mesecev. Podan je komentar, da Krško in 

Brežice nimajo te omejitve, prav pa je, da jo Občina Sevnica ima. Pogoji morajo biti natančni, 

hkrati pa pošteni do tistih, ki potrebujejo pomoč. Na tak način ne bo prihajalo do zlorab.  

 

Nadalje je izraženo vprašanje, ali se s tem daje določenim ljudem potuha, da ne iščejo drugih 

rešitev.  

 

Pojasnjeno je, da gre za posameznike in družine, ki že prejemajo socialno pomoč s strani 

države oziroma centra za socialno delo. Prav je, da so kriteriji zelo jasni, tudi nov obrazec 

oziroma vloga je temu prilagojena, saj je na vlogo potrebno navesti konkretne neplačane 

račune.  
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V sklepnem delu razprave je izpostavljeno, da ima pogoj 12 mesecev lahko tudi negativne 

posledice. Delovne migracije so iz leta v leto bolj intenzivne, Slovenija potrebuje priseljence, 

večina priseljenih pa aktivno dela. Manjši del delovnih migrantov se znajde v situaciji, ko 

koristijo različne bonitete. Predolga doba lahko pomeni oviro za integracijo tujcev, glavni cilj te 

konkretne spremembe pa je preprečitev špekulacij. To bi tudi pomenilo, da bi Občina Sevnica 

v določenih nujnih primerih težko pomagala. Zato je predlagano, da ostane merilo 6 mesečne 

dobe bivanja.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o občinski denarni pomoči v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o občinski denarni pomoči v Občini 

Sevnica. 

 

 

 

Ad 15 

Letni program kulture za leto 2024 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar.  

 

Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti  

Letni program kulture se pripravlja na osnovi Zakona o uresničevanju javnega interesa za 

kulturo. Dokument je torej obvezen, sprejema se po sprejetem proračunu. 

Letni program kulture se izvaja v okviru javnih zavodov in institucij, torej Javnega zavoda za 

kulturo, šport, turizem in mladinske dejavnosti Sevnica, Knjižnice Sevnica, sevniške izpostave 

Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti, ter Zveze kulturnih društev Sevnica in posameznih 

društev. Javni razpis za področje kulture bo objavljen 16. februarja. Razpisna sredstva se 

razdelijo glede na določbe Pravilnika o postopku in merilih za vrednotenje programov in 

projektov ljubiteljske kulturne dejavnosti, ki se sofinancira iz proračuna Občine Sevnica. Objavil 

se bo tudi javni razpis za obnovo kulturnih spomenikov, na podlagi Odloka o razglasitvi kulturnih 

spomenikov lokalnega pomena.  

Upravljanje kulturnih objektov, torej Gradu Sevnica, Ajdovskega gradca, kulturne dvorane in 

Salona Kreutz je v pristojnosti KŠTM Sevnica. Knjižnica Sevnica opravlja naloge skladno z 

Zakonom o knjižničarstvu, že 3. leto pa deluje tudi Bibliobus – Posavska potujoča knjižnica, ki 

ustavlja na 16 krajih po občini. Občina Sevnica je tudi soustanoviteljica Posavskega muzeja 

Brežice, vsakoletno se s pogodbo opredelijo dela, ki jih muzej opravi za sevniško občino, 

navadno gre za restavratorska dela, pripravo načrtov za razstave na gradu in pomoč pri 

vzdrževanju kulturne dediščine. Skupni obseg sredstev, namenjenih za kulturo, znaša 3,8 % 

proračuna.  
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Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOGI SKLEPOV: 

 

SKLEP 1:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o povečanju sredstev za sofinanciranje 

programov in projektov ljubiteljske kulturne dejavnosti v okviru javnega razpisa, ki se iz 48.000 

eur poveča za 22.000 eur in znaša skupna vrednost 70.000 eur. S tem se skupni znesek za 

izvajanje Letnega programa za kulturo poveča iz 958.507 eur na 980.507 eur.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 2: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program kulture za leto 2024. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o povečanju sredstev za sofinanciranje 

programov in projektov ljubiteljske kulturne dejavnosti v okviru javnega razpisa, ki se iz 

48.000 eur poveča za 22.000 eur in znaša skupna vrednost 70.000 eur. S tem se skupni 

znesek za izvajanje Letnega programa za kulturo poveča iz 958.507 eur na 980.507 eur.  

 

SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program kulture za leto 2024. 

 

 

 

Ad 16 

Letni program športa za leto 2024 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar.  

 

Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti  

Tudi letni program športa je obvezni dokument, in sicer na podlagi Zakona o športu. Določa 

programe in področja športa, ki se sofinancirajo v posameznem koledarskem letu. V letu 2020 

je bila sprejeta Strategija športa v občini Sevnica, v okviru katere so zastavljeni cilji in ukrepi, 
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ki jih občina zasleduje. Obsegajo tako področje programov, kot tudi področje upravljanja 

objektov in izvajanja investicij. Kot že izpostavljeno, se bo v letošnjem letu pričela izgradnja 

športnega igrišča pri OŠ Milana Majcna Šentjanž in igrišča pri OŠ Blanca. Projekta sta 

vključena v Letni program športa, saj gre za igrišča, ki bodo v popoldanskem času namenjena 

splošni javnosti, površine pa bodo uporabljali tudi športni klubi in društva. Ureditev terase ob 

Bazenu Sevnica pa bo zaključena do začetka kopalne sezone, torej do junija.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi je sodeloval Marko Kotar, ki se je zavzel za bolj intenzivno in čimprejšnje oglaševanje 

ponudbe sevniškega bazena, tudi v šolah, v juniju pa je potrebno v Sevnico pripeljati čim več 

šol na zaključne izlete, da bodo tudi s temi vstopnicami pokriti stroški upravljanja bazena.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOGI SKLEPOV: 

 

SKLEP 1:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o povečanju sredstev za sofinanciranje 

programov športa v okviru javnega razpisa, ki se iz 186.000 eur poveča za 10.000 eur in znaša 

skupna vrednost 196.000 eur. Sredstva se razdelijo na netekmovalni šport in sicer povečanje 

za 7.000 eur iz 31.500 eur na 38.500 eur ter na športne prireditve – rekreativne občinske lige 

za 3.000 iz 5.000 na 8.000 eur. S tem se skupni znesek za izvajanje Letnega programa športa 

poveča iz 1.327.167 eur na 1,337.167 eur.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 2:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program športa za leto 2024 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o povečanju sredstev za sofinanciranje 

programov športa v okviru javnega razpisa, ki se iz 186.000 eur poveča za 10.000 eur in 

znaša skupna vrednost 196.000 eur. Sredstva se razdelijo na netekmovalni šport in sicer 

povečanje za 7.000 eur iz 31.500 eur na 38.500 eur ter na športne prireditve – rekreativne 

občinske lige za 3.000 iz 5.000 na 8.000 eur. S tem se skupni znesek za izvajanje Letnega 

programa športa poveča iz 1.327.167 eur na 1,337.167 eur.  
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SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program športa za leto 2024. 

 

 

 

Ad 17 

Prihodki iz naslova omejitve delovanja v letu 2023 – poročilo  

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar.  

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe:  

Iz občinskega proračuna se financirajo stroški za domsko oskrbo, kadar so upravičenci delno 

ali v celoti oproščeni plačila. O oprostitvi sicer odloča center za socialno delo. Če je uporabnik 

te storitve lastnik nepremičnin, se z odločbo CSD tudi prepove prodaja ali odtujitev te 

nepremičnine, to se vpiše tudi v zemljiško knjigo. Po smrti upravičenca Občina Sevnica 

uveljavlja svoje terjatve v zapuščinskem postopku. V zapuščinski postopek se prijavi tudi 

terjatev za kritje stroškov pogrebnih storitev, kadar je plačnica Občina Sevnica. Skladno z 

zakonodajo se lahko dedovanje omeji le do višine 2/3 prejetih sredstev, zato se tako prijavljajo 

tudi terjatve. Del premoženja zapustnika tako postane last Občine Sevnica ali pa se z dediči 

sklene sodna poravnava o poplačilu terjatve. 

V letu 2023 je bilo zaključenih 7 zapuščinskih zadev, prijavljenih je bilo za 224.955 evrov 

terjatev, celotna terjatev je še za tretjino višja. Iz tega naslova je Občina Sevnica prejela okoli 

52.000 evrov premoženja, nekaj v denarju, nekaj v skladih in nekaj v nepremičninah.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi je sodelovala Brigita Karlovšek, ki jo je zanimalo, ali se prihodki s tega naslova 

povečujejo, kakšen je trend.  

 

Odgovorjeno je, da je to odvisno od samih upravičencev in njihovega premoženjskega stanja, 

s temi podatki pa upravlja CSD. Dodan je komentar, da Občina Sevnica ravna v skladu z 

zakonom, seveda pa so možne špekulacije. Informacije, ki bi špekulacije preprečile, pa Občini 

Sevnica niso dosegljive, saj so podatki posredovani šele, ko upravičenec umre. Če svojci 

njegovo premoženje prenesejo pred smrtjo, ima občina zvezane roke.  

 

Druge razprave ni.  

 

SEZNANITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s poročilom o prihodkih iz naslova omejitve 

dedovanja v letu 2023.  

 

 

Ad 18 

Poročilo o izdanih listinah Občine Sevnica v letu 2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Srečko Ocvirk.  

 

Srečko Ocvirk, župan  

Občina Sevnica ima Odlok o občinskih priznanjih, o katerih odloča občinski svet. Župan pa ima 

pravico odločati o podelitvi Listin Občine Sevnica ob posebnih priložnostih, o tem pa enkrat 

letno poroča občinskemu svetu. 
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V preteklem letu je bilo podeljenih 8 Listin Občine Sevnica posameznikom in organizacijam 

zaradi posameznih dejanj ali doseženih ciljev. Podrobno poročilo je v gradivu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

SEZNANITVENI SKLEP.  

 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s poročilom o izdanih listinah Občine Sevnica v 

letu 2023.  

 

 

 

Ad19 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Rok Petančič in Marjan Ločičnik podata pripombe na prejete odgovore.  

 

Rok Petančič glede odgovora za Stadion Sevnica postavi dodatno vprašanje in sicer ali je 

predvidena priprava projektne dokumentacije oziroma ali je izvajalec že izbran za ureditev 

odvodnjavanja. Zanima ga, ali bo zadeva izvedena v letu 2024. Glede na to, da je v odgovoru 

navedeno da gre za prvo fazo, ga zanima ali je to povezano z udorom blata na bazen, ali je 

povezano z intervencijsko potjo oziroma ali je sanacija predvidena na vzhodnem območju pod 

cesto. Zanima ga tudi, ali je kot druga faza mišljena tudi ureditev dolvodno ob cesti proti 

Kopitarni.    

 

Marjan Ločičnik pove, da odgovor glede kategorizacije cest ni popoln, saj manjka OPN, ki tudi 

ureja to področje, pa NUSZ, ki je predmet teh cest in lastništva. Ob tem še pripomni, da lastniki, 

ki prodajajo objekte ob nekategoriziranih cestah, kupcem, ki za nakup potrebujejo kredit, 

zadeve ne morejo prodati, saj banka ne izda kredita. V takih primerih imajo prednost tujci, ki 

plačujejo z gotovino. Predlaga, da se ta problematika obravnava kot točka na občinskem svetu.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov z dodatnimi vprašanji. 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov z dodatnimi vprašanji.  
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Ad20 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Tanja Novšak: 

 

• Zanima jo, ali potekajo obnovitvena dela na mostu čez Savo skladno z v lanskem 

letu predstavljenim terminskim planom in v kolikor je prišlo do odstopanj, za koliko 

časa se obnova mostu zamika.  

 

Gregor Korene: 

 

• Zanima ga, ali se bo projekt gradnje novih mostov čez Hinjo v Krmelju začel v marcu 

in kdaj je bilo za projekt pridobljeno gradbeno dovoljenje, če sploh.  

 

Ivan Orešnik: 

 

• Zanima ga, katera naselja oziroma območja se napajajo iz šentjanško-krmeljske 

vodne vrtine. Glede na to, da je na območju predvidena dodatna vrtina oziroma 

dodatno črpanje vodnih virov, ga zanima, ali je bila za ta namen opravljena študija 

vpliva prekomernega črpanja vode na mikro in makro okolje tistega območja.  

 

Marjan Ločičnik: 

 

• Zanima ga terminski plan za komunalno opremljanje Poslovne cone Blanca ter ali 

bo opremljanje izvajal plačnik komunalnega prispevka ali Občina Sevnica.  

 

Janez Kukec: 

 

• Poda pobudo za rekonstrukcijo oziroma sanacijo stopnic na v lanskem letu 

saniranem ovinku pri cerkvi na Telčah, saj je lastnik zemljišča po predhodno 

zavrnjenem soglasju sedaj sam podal predlog za odstranitev.  

• Poda pobudo za razširitev območja javne razsvetljave na Telčah na območje 

avtobusne postaje in ekološkega otoka. Tam poteka tudi šolska pot, šolarji pa na 

avtobus čakajo že v zgodnjih jutranjih urah.  

 

Vincenc Knez: 

 

• Poda pobudo, da se opozori vzdrževalca akumulacijskega bazena HE Boštanj, torej 

HESS, da je dolžan vzdrževati pot ob reki Savi med Šmarčno in Kompoljem, saj je 

pot v zelo slabem stanju in postaja nevarna.  

 

Rok Petančič: 

 

• Zanima ga ali je lokal pri Bazenu Sevnica v času obnove gostinske terase odprt.  

Pri ogledu ni opazil nobenega obvestila in označbe, da gre za gradbišče. Območje 

je odprto za dostop in posledično nevarno. Zanima ga, kakšen je odpiralni čas 

lokalna in predlaga, da je prostor primerno označen in zavarovan kot gradbišče. 

Predlaga, da je lokal v času gradbenih del zaprt.  

• Poda pobudo za sistemsko rešitev onesnaženosti območja ob reki Savi. Reka 

nanaša smeti na brežine. HESS po njegovi preverbi za ta namen nima sredstev, za 

to območje ni pristojna niti Komunala Sevnica. Predlaga, da Občina Sevnica poda 
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pobudo pristojnim, da se za čiščenje tega območja namenijo sistemska sredstva, 

saj smeti resnično kazijo podobo poti ob Savi.  

 

Božidar Beci: 

 

• V preteklosti je že podal pobudo za ureditev pločnika pri nadvozu čez železniško 

progo na Orehovem in sicer tam, kjer je 50 metrov ograje, ki preprečuje pot 

pešcem. Nekateri tako plezajo čez ograjo ali pa hodijo po cestišču. Predlaga, da se 

ograja na tem območju prekine in uredi primeren hodnik za pešce.   

• Poda pobudo za postavitev avtobusnih postajališč (za šolske prevoze) na Črnem 

potoku in v Jevši.  

 

Rado Kostrevc: 

 

• Zanima ga, kdaj bo dokončan zaris talnih označb na novem parkirišču v Krmelju. 

Poda pobudo za osvežitev vseh talnih označb na prometnih površinah v Krmelju. 

Kjer se končajo pločniki in kjer so križišča različnih cest, so talne oznake za pešce 

nekonsistentne – nekje so zarisane, drugje jih ni. Enako je pri oznakah za ustavljanje 

vozil. Na Hinjcah je prehod za pešce primerno barvno označen. Predlaga enotno 

rešitev.  

 

Marko Kotar: 

 

• Prehod v Gobavcih je nerodna zadeva. Za kolesarja je varnejše, da gre s kolesom 

do konca makadamske poti in nato prečkati ograjo kljub prepovedi, kot pa pravilno 

voziti po cesti. Ne bi bila odveč tudi označba, da so na cesti tudi kolesarji.  

 

 

 

Ad21 

Razno 

 

Župan povabi na krajevni praznik v Boštanj, 2. februarja ob 18. uri, in na počastitev kulturnega 

praznika, ki bo v Kulturni dvorani Sevnica 7. februarja ob 18. uri.  

 

Marko Kotar povabi na turnir novincev, ki bo v soboto v Krmelju, Društvo ART Eko pa vabi na 

razstavo, ki bo 8. februarja ob 16. uri na Gradu Sevnica. Pripravljen je bogat kulturni program.  

 

Seja je bila zaključena ob 18:50.  

 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 


